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MÖTESFÖRHANDLINGAR 

1. Mötet öppnas 

Mötet öppnades kl 18.50 (före det formella mötet presenterades systemet Metropoli för 
anropstrafik, ett pilotprojekt som HST utvecklar, av vd Teemu Sihvola vid Ajelo Oy).  

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet, två protokolljusterare samt vid behov två 
rösträknare 

Till ordförande valdes Raimo Mättö, till sekreterare Roger Lindman, samt till 
protokolljusterare Kenneth Lindvall och Lauri Valli (som vid behov fungerar som 
rösträknare).� 

 



3. Mötets laglighet och beslutförhet 

Årsmötet konstaterades vara lagligt sammankallat (kallelsen delades ut i postlådorna 
5.4.2012) och beslutfört. 

4. Som arbetsordning godkändes föredragningslistan för mötet. 

5. Bokslut, årsberättelse och verksamhetsgranskarens utlåtande för år 2011 

Peter Korhonen föredrog bokslutet (uppgjort av bokföraren Tarja Lång) och 
verksamhetsgranskarens (Reijo Suvanto) utlåtande. 

6. Beslut om fastställande av bokslut och beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen och övriga 
redovisningsskyldiga  

Årsmötet beslutade enhälligt fastställa bokslutet och bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 

7. Verksamhetsplanen, anslutnings- och medlemsavgifternas storlek samt budget för innevarande 
år (2012) fastställs 

- Raimo Mättö föredrog verksamhetsplan och budget för 2012 samt föreslog att 
hittillsvarande praxis fortsätter: ingen anslutningsavgift uppbärs, medlemsavgiften är 5€.  

- Budgeten kan antas följa mönstret för tidigare år. 

- Förslagen godkändes enhälligt.  

8. Beslut om antalet medlemmar i styrelsen och val av styrelsemedlemmar och ersättare  

- Föreslogs oförändrat antal (5) styrelsemedlemmar, och återval av fjolårets medlemmar 
med undantag för att Johannes Kangas blir ersättare och Johanna Westman ordinarie 
medlem i styrelsen 

- Förslagen godkändes vilket betyder att styrelsens sammansättning är:� Raimo Mättö, 
Johanna Westman, Roger Lindman, Peter Korhonen och Asko Haapakoski. Ersättare är 
Jaakko Rahja och Johannes Kangas. 

9. Val av en eller två verksamhetsgranskare och en eller två ersättare för dessa  

- Föreslogs att Reijo Suvanto fortsätter som verksamhetsgranskare. 

- Förslaget godkändes. Omfattningen av föreningens verksamhet förutsätter inte en andra 
verksamhetsgranskare, ej heller ersättare.  

 



10. Övriga ärenden 

 Inga formella övriga ärenden förelåg. 

11. Mötet avslutas 

Mötet avslutades kl 19.32. 

Diskussion om aktuella ärenden 

- Diskuterades byföreningens eventuella intresse för att återge byn dess tidigare 
hävdvunna namn ”Smedsby” också i finskspråkiga sammanhang. � 

De närvarande uttryckte inte intresse för särskilt engagemang i namnfrågan, men  
saken kan tas upp med vederbörande ansvarspersoner inom kommunens förvaltning.  

- Diskuterades möjligheterna att ändra byföreningens namn så att det tydligare 
representerar bägge språkgrupperna, finska och svenska. � 

Genom Johanna Westmans aktivitet har styrelsen kunnat inleda produktionen av 
material också på svenska för föreningens webbsida. I detta sammanhang har 
konstaterats ett intresse för att omforma föreningens namn så att det återspeglar 
områdets tvåspråkighet. Den historiska bakgrunden syns redan i ”Gesterby”-leden. 
�De närvarande tog ingen specifik ståndpunkt till namnfrågan, men såg det som 
positivt att svenskt material på webbsidan skapar en större kontaktyta.  

- Diskuterades nivån på nuvarande bredbandstjänster. Finns det intresse för att höja 
servicenivån och finns det beredskap att stå för de oundvikliga kostnaderna. � 

De närvarande såg inget behov av omedelbara åtgärder, men i anslutning till den 
vattenförsörjningslinje som planeras är det skäl att lägga ner också optisk fiber. I 
detta avseende bör styrelsen vara aktiv.  

- Diskuterades kollektivtrafiken (”Metropol”-försöket) � 

Trafiktjänster på basis av anropsprincipen sågs som ett intressant och nyttigt 
komplement. Systemet kunde ge en bättre cost/benefit-relation än tomma bussar som 
strikt följer tidtabellen. Årsmötet önskar att styrelsen är aktiv i denna fråga.  

- Diskuterades aktuella delgeneralplans- och vattenförsörjningsprojekt 

 Planeringen av en stamledning för Vecklaxområdets vattenförsörjning inleds 2013. I 
planerna ingår inte direkt anslutning till stamledningen för enskilda fastigheter längs 
linjen.� Årsmötet önskar att styrelsen är aktiv i denna fråga. Vid behov måste 
åtgärder vidtas för att grunda ett vattenandelslag.  

- Diskuterades frågor i anslutning till den samfällda stranden vid Humaljärvi – i synnerhet 
tillgängligheten � 



Försommaren 2011 gjordes en vandring längs stigen till båtstranden (i viken under 
Korkberget vid Humaljärvi). I tiderna har också ett vägservitut inrättats, men detta 
har dock aldrig aktiverats. Årsmötet stödjer styrelsens åsikt om att aktivitet behövs i 
denna fråga.  

	


